

PAGEL Spezial-Beton · Wolfsbankring 9 · 45355 Essen

PAGEL Spezial-Beton GmbH & Co. KG

To whom it may concern

Wolfsbankring 9 · 45355 Essen
info@pagel.com · www.pagel.com

AO "ASOKA",
RF-119021 Moscow,
Pugovishnikov Pereulok 11
Phone and fax: + 7 495 249-07-00
<https://asoka.ru>

Tel. +49 201 68 504 12
Fax +49 201 68 504 18
Mobil +49 172 20 875 88
firth@pagel.de

AF/SW
09.07.2019

is our exclusive and direct Partner for the distribution and technical consultations covering the full range of products provided by PAGEL SPEZIAL-BETON GmbH & Co. KG on the territory of the Russian Federation. The AO "ASOKA" former (ZAO "ASOKA") uses this privilege already for more than 18 years.

The AO "ASOKA" keeps a staff of experienced technical specialists that support PAGEL customers - planners, engineers, construction managers and workers - in theory and practice in the application of PAGEL-Technology and PAGEL-Materials.

The AO "ASOKA" maintains a well-stocked warehouse in Moscow (Perovo) and can provide short-term delivery of most of the demanded PAGEL-Materials.

In addition, AO "ASOKA" secures the financial risks of PAGEL clients with its liability insurance with the AO "SK Allianz" insurance company, Moscow. The sum insured equals 10.000.000 Euros a year, and up to 3.000.000 Euro, are available for one single incident, that is liable for insurance compensation.

Since 2017, in a joint operation with the AO "ASOKA", PAGEL SPEZIAL-BETON GmbH & Co. KG has organized the production of a choice of special grouts adapted for the Russian market, in order, to serve the Russian customers with an even broader range of PAGEL-products. This high quality products are branded "ASOKA PR" products.

In case an original copy of this confirmation is required, please apply to:

PAGEL SPEZIAL-BETON GmbH & Co. KG
D-45355 Essen, Wolfsbankring 9
Phone.: +49 (0)201 / 68504-0
Fax: +49 (0)201 / 68504-31
info@pagel.com

Manufacturer

PAGEL SPEZIAL-BETON GmbH & CO. KG

Position of duly authorized representative

Export Manager

Name of duly authorized representative

Mr. Alistair Firth

Signature of duly authorized representative



Date: 09.07.2019

**PAGEL SPEZIAL-BETON
GmbH & Co. KG**

АО «АСОКА»,
РФ-119021 Москва,
Пуговишников переулок 11
Телефон и факс: + 7 495 249-07-00
<https://asoka.ru>

09.07.2019

является нашим эксклюзивным и прямым партнером по реализации и предоставлению технических консультаций, охватывающих полный ассортимент продукции PAGEL SPEZIAL-BETON GmbH & Co. KG на территории Российской Федерации. АО «АСОКА» (прежнее название ЗАО «АСОКА») использует эту привилегию уже более 18 лет.

АО «АСОКА» располагает штатом опытных технических специалистов, которые поддерживают пользователей продукции PAGEL - проектировщиков, инженеров, руководителей строительных работ и рабочих - в теории и на практике в применении технологий и материалов PAGEL.

АО «АСОКА» имеет хорошо укомплектованный склад в Москве (район Перово) и может обеспечить поставку в короткие сроки большинства востребованных материалов PAGEL.

Кроме того, АО «АСОКА» обеспечивает страхование финансовых рисков клиентов PAGEL страхованием ответственности в страховой компании АО «СК Альянс», г. Москва. Сумма страхового покрытия составляет 10.000.000 Евро в год и до 3.000.000 евро по одному страховому случаю, подлежащему страховому возмещению.

С 2017 года совместно с АО «АСОКА» компания PAGEL SPEZIAL-BETON GmbH & Co. KG организовала производство специальных растворов, адаптированных для российского рынка, чтобы обслуживать российских клиентов еще более широким ассортиментом продукции PAGEL. Это высококачественные продукты под брендом «АСОКА ПР».

Подпись менеджера по экспорту
Господина Алистера Фирта
Дата: 09.07.2019